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Radna Rady Miasta Wtoclawek

Przewodniczqca Komisji Gospodarki Miejskiej

i Ochrony 5rodowiska

Pan

Rafal Soboleweski

Przewodniczqcy Rady M iasta

Wloclawek

Zwracam siq o informacje ile inwestycji w wyniku wygranych przetarg6w

i na jakq sumq fqcznE i w poszczeg6lnych latach t|2}15-20t7 wygrafa firma

"Molewski". Proszq r6wnie2 o podanie ile z tych inwestycji byto odebranych w

terminie, a ile po . Czy poszczeg6lne umowy byly aneksowane oraz z czyiei

przyczyny.
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